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گاوی چطور در 17 سالگی به ستاره بارسلونا و اسپانیا 
تبدیل شد؟

همیشه انتظار می  رفت که این هافبک با استعداد به اوج برسد اما با روندی که طی 
کرده او حتی بزرگترین طرفدارانش را هم شگفت زده کرده است.

به گزارش ایلنا، در بارسلونا، آن ها مدت هاست می دانند که مسیر گاوی برای رسیدن به این 
مقصد بود. افراد نزدیک به باش��گاه می گویند: "او یکی از افراد برگزیده اس��ت." ش��کی وجود 

نداشت که او به موقع به ترکیب تیم اصلی می رسد.
 و با این حال، با توجه به اینکه او در 17 سالگی شروع به تثبیت خود کرده، درخشش فوری 
او ش��گفت انگیز بوده است. معمولاً زمان بیشتری طول می کشد تا خارجی ها حتی از بهترین 
اس��تعدادهای جوان لاماسیا آگاه ش��وند، اما رونالد کومان و لوئیس انریکه، مربیان بارسلونا و 
اسپانیا در این فصل گاوی را در معرض توجه قرار دادند و او از درخشش برای این سرمربیان 
لذت برد. س��تاره نوظهور لالیگا در اولین بازی های خود برای این باش��گاه گلزنی کرد و حتی 
در ش��رایط س��خت تیم نیز تاثیرگذار بود، اما دعوت به تیم ملی اسپانیا آن ها را بسیار شگفت 
زده کرد. با این حال، لوئیس انریکه هیچ ترسی از بازی دادن او در نیمه نهایی لیگ ملت های 

اروپا نداشت.
گاوی با نمایش تاثیرگذار مقابل ایتالیا، نیمه نهایی لیگ ملت های اروپا، به سطح وسیع تری 
از فوتبال رسید و با مارکو وراتی، هافبک PSG -بازیکنی که او را تحسین می کند- پا به پای 

بازی کرد و حتی چشم نوازتر بود.
س��پس، در فینال مقابل فرانس��ه، او یک نمایش مس��تحکم دیگر از خود نشان داد، البته او 
بخش��ی از شکس��ت 2-1 مقابل برندگان جام جهانی 2018 بود و از دستیابی به جام بازماند. 
لوئیس انریکه گفت: "او مثل زمین بازی مدرسه یا باغ خانه اش بازی می  کرد و داشتن بازیکنی 
با این کیفیت و شخصیت عالی است." در اسکای اسپورت، جیمی ردنپ به شوخی می رفت که 
شناس��نامه اش باید بررسی شود. کومان، سرمربی بارسا گفت: "در زمان بسیار کمی، او نشان 

داد که در تیم اصلی جایی دارد."
در واقع، در حال حاضر درخواست هایی مبنی بر اینکه او به عنوان بازیکن ثابت در بارسلونا 
در کن��ار پ��دری گونزالس در خط میانی بازی کند، وج��ود دارد، هرچند مصدومیت هموطن 

اوست که هم مربیان باشگاه و هم تیم ملی را تشویق می کند تا به او سر بزنند.
مقابل ایتالیا، گاوی 83 دقیقه یعنی بیشتر از هر بازی قبلی در بارسلونا بازی کرد - او هنوز 
یک بازی کامل برای کاتالان ها انجام نداده اس��ت. این نش��ان می دهد که سرعت پیشرفت او 
چقدر بالا بوده است؛ گاوی به عنوان جوانترین بازیکن تاریخ اسپانیا تبدیل شده و رکورد قبلی 

را که در سال 1936 توسط آنخل زوبیتا ثبت شده بود، شکست.
بازی های گاوی و پدری ژاوی هرناندز و آندرس اینیس��تا، افس��انه های خط میانی بارسلونا 
را ب��ه یاد آورد. اکثر تصور می کردند که برای بارس��لونا امکان تولید دو بازیکن به اندازه آن ها 
غیرممکن است، اما اکنون این یک احتمال متمایز است. در واقع، در 17 و 18 سالگی، گاوی 

و پدری از جایی که ژاوی و اینیستا در آن سنین بودند، جلوتر هستند.
پدری قرارداد جدیدی را تا سال 2026 منعقد کرد، بهترین خبری که باشگاه از زمان آغاز 
مدیریت خوان لاپورتا در ماه مارس منتشر کرده است! در همین حال، شیوه بازی گاوی او را 

به عنوان رهبر احتمالی نسل بعدی بارسلونا نشان می دهد.
برخلاف پدری با خونسردی و دقت، او آتش و هیجان بیشتری در بازی خود دارد. به دنبال 
چالش ها، گاوی بارسلونا را تشویق کرد حتی در حالی که این تیم در بازی اخیر خود در لیگ 

قهرمانان مقایل بایرن مونیخ 2 بر صفر شکست خورد.
این میل به حمله بخش��ی از بازی اوس��ت و احتمالاً دلیل آن این است که لوئیس انریکه به 
اندازه کافی مطمئن بود که می تواند مقابل ایتالیا بازی کند. گاوی با وجود قد و قامت کوچک 
خود، بدون ترس، به همان اندازه خوب توپ می دهد، بیش از حد قادر اس��ت خودش توپ را 
پس بگیرد. این باعث می شود او یک هافبک مدرن باشد و مانند پدری، میزان کار او استثنایی 
اس��ت. دیگ��ر کارهای فانتزی روی توپ کافی نیس��ت؛ هافبک های مدرن نی��ز باید ریه هایی 
با حجم بالای دریافت اکس��یژن داش��ته باش��ند. البته، گاوی از هنرهای زیبای بازی اجتناب 
نمی کند و یک دریبل زن عالی و تماشایی است و همچنین یک بداهه پرداز مبتکر و ماهر در 

زمین است که مدافعان را برای پیش بینی حرکاتش در حدس و گمان رها می کند.
مهمتر از همه برای هواداران بارس��لونا، او نمادی از نحوه اعتقاد آن ها برای انجام کارهاست. 
در حالی که بدهی های ناش��ی از خریدهای بزرگ و اش��تباه مدیریت تیم تحت فش��ار است، 
گاوی در سن 11 سالگی از آکادمی بتیس آمد و راه خود را تا اینجا پیش برد. تماشای او تنش 
فزاینده ای را که در صندوق بارسلونا نگه داشته شده است، آزاد می کند.  مشکلات اقتصادی و 

نهادی با چنین نمایش هایی از ستاره های آکادمی لاماسیا در پس زمینه محو می شود.
گاوی امید و آغازهای جدید را در حالی نشان می دهد که ناامیدی های لایه ای در نیم دهه 

گذشته هنوز بر باشگاه حاکم است. او نشان دهنده یک راه اندازی مجدد است.

گل محمدی:  ناکامی ما علل متعددی داشت
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس اعلام کرد به زودی درباره علت ناکامی تیمش در 

لیگ قهرمانان آسیا به صورت مفصل با هواداران سخن خواهد گفت.
به گزارش ایسنا،  یحیی گل محمدی با انتشار متنی نسبت به حواشی شکست تیمش برابر 
الهلال عربس��تان در یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آس��یا واکنش نشان داد. او در این متن 

آورده است:
بار دیگر از هواداران عزیز و همه پرسپولیسی ها عذرخواهی کرده و تأکید می کنم مسئولیت 
باخ��ت ب��ر عهده بنده اس��ت. این ناکامی علل مختلف و متعدد داش��ت که ش��رح آن مفصل 
اس��ت. فقط باید اشاره کنم بازیکنان تیم در این سال ها تاریخ سازی کرده و معادلات فوتبالی 
را ب��ا هم��ت و تلاش خود بر هم زدند،  در این هفته ها س��خت تلاش کردند و الان به ش��دت 

ناراحت اند.
به زودی مفصل با هوادارن عزیز و اصحاب رسانه سخن گفته و پاسخگو خواهیم بود. تلاش 
می کنیم از ناکامی درس گرفته و به شرطی موفق می شویم از تهدید فرصت بسازیم. می دانم 
در این فوتبال برای دبل هت تریک قهرمانی کارمان بسیار سخت تر از قبل است اما برای جبران 
و شادی دل هواداران دوباره دست روی زانوهای خود گذاشته و با توکل به خداوند و حمایت 
هواداران عزیز و تلاش مضاعف، بلند خواهیم شد. ضمن عذرخواهی وظیفه دانستم از هواداران 
عزیز و کارشناسان و رسانه هایی که از دیشب تاکنون حمایت کرده اند تقدیر و تشکر کنیم. این 

زیبایی ها و معرفت را به خاطر می سپاریم. دعا کنید شرمنده تان نشویم. ما می جنگیم.

همزمان با مذاکره با سرمربیان تیم های ملی برای دو ساله شدن جام جهانی

مذاکره آرسن ونگر با اسکوچیچ درباره طرح جنجالی
سرمربی تیم های ملی فوتبال جهان با آرسن ونگر درباره برگزاری جام جهانی هر 

دو سال یک بار مذاکره خواهند کرد.
به گزارش ایس��نا و به نقل از گاردین، آرس��ن ونگر این هفته با مربی های تیم ملی دیدار 
خواهد کرد تا درباره تقویم بین المللی از سال ۲۰۲۴ و پیشنهاد بحث برانگیز جام جهانی هر 

دو سال یک بار بحث و تبادل نظر کند.
ونگر  سرپرس��ت توسعه جهانی فوتبال در فیفا بازیگر اصلی برنامه ای است که باعث خشم 
یوفا و کنمبول نهاد حاکم آمریکای جنوبی، همراه با بسیاری از ارگان ها، باشگاه ها، مدیران، 
بازیکنان و هواداران شده است. منتقدان این طرح نگران کاهش ارزش جام جهانی و افزایش 
فش��ارهایی هس��تند که می تواند به بازیکنان وارد کند. گرت س��اوت گیت سرمربی تیم ملی 
انگلیس در ماه اوت با ونگر ملاقات کرد و در ماه سپتامبر گفت که او در مورد پیشنهادات مردد 
اس��ت. به گزارش ایس��نا، پیش تر احسان حاج صفی کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران در گفت و 
گو با آرسن ونگر با برگزاری جام جهانی هر دو سال یک بار موافقت کرده بود. اکنون ونگر در 

تماس با اسکوچیچ این موضوع را به بحث خواهد گذاشت.

نخستین پیروزی نظم آوران در سوپر لیگ بسکتبال
تیم بسکتبال نظم آوران سیرجان، نخستین پیروزی اش در سوپر لیگ را به دست آورد.

به گزارش ایس��نا، در ادامه بازی های هفته دوم لیگ برتر بس��کتبال م��ردان ایران، دو تیم 
پالایش نفت آبادان و تیم نظم  آوران سیرجان به مصاف یکدیگر رفتند که در پایان، تیم نظم  

آوران موفق شد با نتیجه ۷۴ - ۶۸ به پیروزی دست پیدا کند.
در ای��ن دیدار ابتدا ش��اگردان علی آرزومن��دی ۱۳-۱۶ و ۱۶-۱۸ کوارترهای اول و دوم را 
واگذار کردند تا در مجموع، ۲۹-۳۴ بازنده نیمه نخس��ت شود. در ادامه اما آن ها موفق شدند 
۲۲-۱۳ و ۲۳-۲۱ کوارترهای سوم و چهارم را با پیروزی پشت سر گذاشته و نهایتا برنده این 
دیدار نزدیک شوند. در انتهای این دیدار، امیر طاهرخانی، فوروارد تیم نظم  آوران با کسب ۲۴ 
امتیاز و ۱۰ ریباند دبل دبل کرد و با تاثیرگذاری ۲۶، ستاره این دیدار شد. به این ترتیب تیم 
نظم  آوران سیرجان که به تازگی وارد سوپر لیگ بسکتبال ایران شده است، نخستین پیروزی 
خود در این رقابت ها را کس��ب کرد. شاگردان آرزومندی پیش از این در بازی نخست، مقابل 

تیم شهرداری گرگان تن به شکست داده بودند.

سرمربی تیم مس رفسنجان در مورد تقابل با 
سپاهان صحبت کرد.

به گ��زارش ایلنا، محمد ربیعی در نشس��ت خبری 
پیش از دیدار تیمش برابر س��پاهان در هفته نخست 
لیگ برتر فوتبال با تبریک هفته وحدت اظهار داشت: 
امیدوارم ش��روع فصل جدید برای همه پر از ش��ادی 
باش��د و برای تمام تیم های لیگ برتری فصل خوبی 
باشد. اولین بازی فصل را باید با سپاهان انجام دهیم. 
برای دوس��ت خوبم مح��رم نویدکیا و تیم س��پاهان 
احترام زی��ادی قائلم اما تلاش می کنی��م با توجه به 
ش��رایط تی��م و س��ختی هایی که در یک��ی دو هفته 
اخیر داش��تیم بتوانیم خود را به خوبی مهیای دیدار 
ف��ردا کنیم. وی افزود: حدود 30 روز اس��ت که دوره 
پیش فصل را طی می کنیم اما قطعاً تیم ما و بسیاری 
از تیم های دیگر هنوز تا مرز هماهنگی آرمانی مدنظر 
خود فاصله داریم ول��ی تلاش می کنیم رفته رفته به 

هارمونی مورد نظر برسیم.
س��رمربی تیم فوتب��ال مس رفس��نجان ادامه داد: 
امیدوارم بازی فردا عاری از هرگونه حواش��ی باشد و 
مانند رقابت دو تیم در فصل گذشته بازی فنی از آب 
درآید و در نهایت موفقیت از آن تیمی باشد که محق 
آن است. فکر می کنم از نظر ذهنی و از نظر تاکتیکی 

خود را مهیای بازی فردا کرده ایم.
ربیعی درباره شکست سنگین فصل گذشته تیمش 
برابر س��پاهان و حیثیتی ش��دن بازی فردا برای مس 
رفس��نجان گفت: فصل گذش��ته 3 بازی رس��می در 

لی��گ و جام حذفی و 2 بازی دوس��تانه با س��پاهان 
داش��تیم. متأس��فانه در دیدار برگشت فصل گذشته 
لیگ روز خوب مان نبود و منجر به شکس��ت ما ش��د 
که در پایان همان بازی هم اعلام کردم که روز بدمان 
بود و اش��تباهاتی هم داش��تیم اما ی��ک بازی هم در 
جام حذفی با س��پاهان داشتیم که در دقیقه 120 از 
س��پاهان گل خوردیم در حالی که حدود 12 دقیقه 
10 نفره بازی کردیم و داور هم به اش��تباه بازیکن ما 

را اخ��راج کرده بود. تمام کارشناس��ان هم بر این امر 
صحه گذاشتند اما مانند سنوات گذشته در برابر این 
اش��تباهات تنها سکوت کردیم. در واقع برابر سپاهان 

هم بازی خوب داشته ایم و هم بازی بد.
وی اضافه کرد: تلاش می کنیم در مسابقه فردا مولد 
اشتباهات زیاد نباشیم و بازی به مراتب بهتری نسبت 
به آخرین دیدار فصل گذش��ته برابر س��پاهان انجام 
دهیم. تیم دس��ت و پا بس��ته ای نیستیم اما با حریف 

تفاوت فنی داریم و س��پاهان 90 درصد شاکله اصلی 
تیم فصل گذشته خود را حفظ کرده و مغانلو و ریگی 
به این تیم اضافه ش��ده اند در حال��ی که نزدیک 55 
درصد ش��اکله تیم ما حفظ شده است. بنابراین زمان 
بیش��تری برای تکامل و هماهنگی نی��از داریم اما با 
اینکه چند بازیکن خود را نیز در اختیار نداریم تلاش 
می کنیم خود را از نظر ذهنی آماده مصاف با سپاهان 
کنیم. سرمربی تیم فوتبال مس رفسنجان بیان کرد: 
با تمام وجود برابر سپاهان بازی می کنیم و به نتیجه 
بازی فصل گذش��ته کاری نداریم. باید به فصل جدید 
و آینده فکر کنیم. به نظر من تیم س��پاهان امس��ال 
بس��یار کامل تر از فصل گذشته است و به این موضوع 

کاملًا واقف هستیم.
ربیع��ی درباره غایبان تیمش در ب��ازی فردا گفت: 
عقیل کعبی و مجید نصیری را به دلیل ابتلا به کرونا 
در اختی��ار نداری��م. همچنین ش��اهین توکلی و فراز 
امامعلی یکی دو روز اس��ت به تیم اضافه ش��ده اند و 
ظاهر س��لیمان هم در بازی عمان و استرالیا مصدوم 
ش��ده که روند درمان��ی خود را ط��ی می کند و این 
بازیکن��ان را در اختیار نداریم. س��ایر بازیکنان آماده 
هس��تند. از مهمان نوازی اصفهانی ها تشکر می کنم و 
چون خودم به تازگی از بند ویروس کرونا رها شده ام 
ب��رای تمام هم وطنان نعمت س��لامتی را آرزو دارم و 
امیدوارم هرچه س��ریع تر از شر ویروس کرونا رهایی 
پیدا کنند و کس��انی که در بیمارس��تان ها بس��تری 

هستند لباس عافیت بر تن کنند.

پیشکسلوت پرسلپولیس در مورد دیدار با الهللال و اتفاقات و 
حواشی پیرامون این بازی صحبت کرد.

ش��یث رضایی در گفتگو با خبرنگار ورزش��ی ایلن��ا در خصوص دیدار 
پرسپولیس مقابل الهلال و شکست در این دیدار اظهار داشت: پرسپولیس 
در ای��ن دیدار به هیچ وجه خوب بازی نکرد و نمی توانیم تعارف داش��ته 
باش��یم و باید بپذیریم واقعاً ب��د بودیم. این بد بودن که می گویم مختص 
یک بازیکن و یک نقطه از زمین نیست و کل تیم بد بود. الهلال به خوبی 
ت��وپ را در زمی��ن به گردش در می آورد و بازی خ��ود را کاملًا به تیم ما 
دیکته کرد. وی افزود: نبود دیدارهای تدارکاتی مناسب و تمرینات منظم 
در کنار خس��تگی بازیکنان و حضورشان در دوران بدنسازی پیش فصل 
باعث شده بود تراوت و شادابی در بدن هایشان نباشد و به اصطلاح خیلی 
زود خال��ی کردن��د و نقطه مقابل این موضوع اله��لال بود که بازیکنانش 
آمادگی بدنی عجیب و غریبی داشتند و از همین موضوع برای برتری شان 

استفاده کردند.
پیشکسوت پرس��پولیس در مورد عملکرد خط دفاعی تیم عنوان کرد: 
همانطور که گفتم نمی ش��ود بد بودن پرس��پولیس را به یک پست و یک 
نقطه از زمین نس��بت داد و کل تیم بد بودند. اگر روی اش��تباهات فردی 
شکس��ت خورده بودیم می ش��د از این نگاه آن را تحلیل کرد ولی وقتی 
کلیت تیم عملکرد خوبی نداش��ت دیگر این بحث ه��ا جایی ندارد و کل 
پرسپولیس عملکرد بدی داش��ت. رضایی در ادامه گفت: شما نگاه کنید 

تیم های مطرح قاره آسیا هرساله در حال پیشرفت هستند و با هزینه های 
ب��الا بازیکنان بزرگ و گران قیمت به خدمت می گیرند ولی از این طرف 
ما حتی بازیکنان خودمان را نمی توانیم حفظ کنیم. این تفاوت ها بالاخره 
یک جا خودش را نشان می دهد. وی در مورد جدایی نفراتی مثل نوراللهی 
و مغانل��و و کنعانی زادگان توضیح داد: همیش��ه این صحبت ها بوده که 
فلانی جدا شده و پرسپولیس تضعیف شده است ولی مهم نام پرسپولیس 
اس��ت که با رفتن هیچ بازیکنی خدش��ه دار نمی شود. وقتی نام باشگاه را 
جلوی پیراهن می نویس��ند و اسم بازیکن را پشت پیراهن این معنی دارد 

و این است که نام تیم مهم تر از نام اشخاص است.
رضایی در م��ورد ناامیدی برخی هواداران پرس��پولیس از فصل جدید 

پس از این نتیجه  گفت: نا امیدی چرا؟ هیچ دلیلی برای نا امیدی وجود 
ندارد. پرسپولیس قبلًا هم از این شکست ها خورده ولی هربار بلند شده 
و جبران کرده است. تیم خوبی جمع شده و مطمئن باشید و این قول را 
می دهم که پرس��پولیس امسال هم قهرمان است و دبل هتریک قهرمانی 

را قطعی بدانید و شکی در این موضوع ندارم.
وی در مورد کری خوانی های برخی پیشکس��وتان از جمله خودش در 
فض��ای مجازی گفت: من هیچ وقت کری نمی خوانم و فقط واقعیت ها را 
بی��ان می کنم و اصلا کری خوانی نکردم. بعد از بازی با الهلال دیدم یک 
جوی از سوی برخی هواداران استقلال راه افتاد که یک لحظه شک کردم 
که نکند اینها خودشان الهلال را برده اند که انقدر با اعتماد به نفس حرف 
می زنند و از ما ایراد می گیرند؟ تیم خودش��ان باخته اس��ت بعد به باخت 
تیم ما گیر می دهند؟ این را از قول من به هواداران اس��تقلال بگویید که 
متأسفیم این بار نتوانستیم انتقام شما را بگیریم. این کاری است که بارها 
انجام داده بودیم ولی این بار متاس��فانه نشد. پیشکسوت پرسپولیس در 
مورد ناراحتی کادرفنی از مسئولان تیم ملی هم توضیح داد: درست است 
که اولویت با تیم ملی است ولی وقتی یک بازی مهم این چنینی در پیش 
است که آن هم حکم بازی ملی را دارد چه اشکالی دارد بازیکنی که قرار 
نیست در ترکیب اصلی برای تیم ملی بازی کند در اختیار تیم باشگاهی 
باش��د؟ اگر ترابی و سرلک تمرین بیش��تری با پرسپولیس داشتند شاید 

شرایط بهتری رقم می خورد. به هر حال امیدوارم تیم ملی موفق باشد.

هیچوقتکرینخواندموهمیشهواقعیتهارامیگویم؛

شیثرضایی:جاییبراینگرانینیست،قهرمانیششمهممالپرسپولیساست

سرمربی مس رفسلنجان می گوید تیم دست و پا بسته ای برابر 
سپاهان نیستند.

به گزارش ایس��نا، محمد ربیعی، سرمربی مس رفسنجان عصر دوشنبه 
در نشس��ت خبری پیش از دیدار با س��پاهان اظهار کرد: امیدوارم فصل 
خوبی برای تیم هایی باش��د که خوب کار می کنند. بازی اول، به هر حال 
بازی س��ختی اس��ت و برای حریف احترام زیادی قائل هستیم اما سعی 

می کنیم با وجود سختی ها، قدرتمند ظاهر شویم.
او ادام��ه داد: هنوز با مرز هماهنگی فاصله داری��م. امیدوارم بازی فردا 
عاری از هرگونه حواش��ی باشد. فکر می کنم از لحاظ ذهنی و تاکتیکی تا 

حدودی مهیای بازی هستیم.
ربیعی درباره برنامه این تیم برابر سپاهان گفت: پارسال ۳ بازی رسمی 
و ۲ بازی دوس��تانه با سپاهان داش��تیم. در دور برگشت لیگ، روز خوب 

ما نبود و شکس��ت خوردیم. در جام حذفی در دقیقه ۱۲۰ برابر سپاهان 
گل خوردیم و در آن دیدار به اش��تباه ۱۰ نفره ش��دیم. برابر سپاهان هم 
بازی خوب داشتیم و هم بازی بد. امیدوارم در بازی فردا مولد اشتباهات 
نباش��یم. حریف دسته و پا بس��ته ای نیستیم. تفاوت دو تیم این است که 
س��پاهان ۹۰ درصد تیم خود را حفظ کرده و تیم ما ۵۵ درصد را. این به 
این معنی است که ما زمان بیش تری برای هماهنگی می خواهیم. با تمام 
وجود بازی می کنیم و باید به آینده جدید فکر کنیم و از نظر من، سپاهان 
کامل تر از فصل گذش��ته شده است ربیعی در پایان گفت: عقیل کعبی و 
مجید نصیری را به دلیل کرونا نداریم و ۳ بازیکن، ناآماده و مصدوم داریم. 
فکر می کنم س��ایر بازیکنان آمادگی ذهنی مناسبی برای بازی بعد دارند. 
به گزارش ایس��نا، مس رفسنجان روز سه شنبه س��اعت ۱۸ در ورزشگاه 

نقش جهان میهمان سپاهان است.

خطونشانسرمربیمسبرایسپاهان

 امیدوارم بازی بدون حاشیه ای مقابل سپاهان داشته باشیم
ربیعی:

 اعزام ملی پوشان رویینگ به قهرمانی آسیا
 در هاله ای از ابهام

نویدکیا:

 اطلاعات زیادی از رقبای خود نداریم

سرمربی تیم ملی قایقرانی رویینگ گفت: پس از بررسی 
وضعیلت رکوردی قایقرانان در مورد اعزام تیم به قهرمانی 

آسیا تصمیم می گیریم. 
افش��ین فرزام در گفتگو با ایسنا درباره تکلیف حضور تیم ملی 
قایقران��ی رویینگ ایران در مس��ابقات قهرمانی آس��یا بیان کرد:  
مس��ابقات که برگزار می ش��ود. البته قرار بود یک هفته قرنطینه 
برای شرکت کنندگان بگذارند که لغو شد و همچنین عنوان شده 
بود که اگر تعداد تیم های شرکت کننده کمتر از شش تیم باشد، 
مسابقات لغو می شود. از آنجا که آخرین مهلت برای اعلام آمادگی 
۱۵ اکتبر بود بنابراین اگر تعداد تیم ها به حد نصاب نرسیده بود تا الان اعلام می کردند. ما هم اردوهای تیم 
ملی را آغاز کردیم اما نکته ای که وجود دارد باید ش��رایط ورزش��کاران را بس��نجیم و ببینیم در این یک ماه 
که فرصت داریم وضعیت رکوردی آنها به چه صورت اس��ت. با توجه به اینکه تمرینات ورزش��کاران هم خوب 
نبوده بنابراین حتماً باید بررسی در مورد وضعیت رکوردی آنها در قایق های مختلف داشته باشیم. ما در سال 
۲۰۱۹ که نتایج خوبی در قهرمانی آسیا گرفتیم حدود هفت ماه تمرین داشتیم اما الان  یک ماه  برای آماده 
شدن فرصت داریم. فرزام در پاسخ به این پرسش که یعنی احتمال دارد تیم ایران در مسابقات قهرمانی آسیا 
ش��رکت نکند، تاکید کرد: پس از بررسی وضعیت رکوردی قایقرانان تصمیم می گیریم که فقط در قایق هایی 
که شرایط بهتر است نفر اعزام کنیم یا تیم اصلًا شرکت نکند. فکر می کنم تا دو هفته دیگر تکلیف این مسئله 
مش��خص می شود. سرمربی تیم ملی رویینگ در پاسخ به پرسش دیگری مبنی بر اینکه چرا بلافاصله پس از 
پایان المپیک اردوها برای قهرمانی آسیا تشکیل نشد؟ تصریح کرد: به این دلیل که تکلیف برگزاری مسابقات 
مشخص نبود و یک ماه پیش بود که اعلام شد قطعا مسابقات قهرمانی آسیا برگزار می شود. از طرفی قرار بود 
که مسابقات قهرمانی کشور برگزار شود تا نفرات بر اساس نتایج قهرمانی کشور برای تیم ملی انتخاب شوند و 
تلاش شد قهرمانی کشور خیلی زود برگزار شود اما یکی دو هیات اعلام کردند که آمادگی شرکت در مسابقه 
را ندارن��د از این رو زمان برگزاری قهرمانی کش��ور هم به تعوی��ق افتاد.  فرزام در مورد این که قایقهای جدید 
رویینگ به دستش��ان رس��یده است یا خیر گفت: هنوز به دستمان نرسیده اس��ت و همانند قبل از قایق های 
قدیمی استفاده می کنیم. چون تعداد این قایق ها هم کم است مجبوریم ورزشکاران را شیفت بندی کنیم تا 
همه بتوانند از قایق ها استفاده کنند.  او در پاسخ به این پرسش که به فدراسیون اعلام کرده است برای آماده 
س��ازی تیم تا بازی های آس��یایی به چه امکاناتی نیاز دارد؟ تاکید کرد: در اولین جلسه کمیته فنی که بعد از 
المپیک برگزار شد فدراسیون اعلام کرد مواردی که نیاز است تا سطح کیفی و فنی تیم تا بازی های آسیایی 
ارتقاء یابد را عنوان کنیم که کمیته فنی تمام مواردی که نیاز بود را به صورت کتبی اعلام کرد از جمله نیاز به 
اردوهای برون مرزی و اردوی مشترک با کشور های خوب، تامین تجهیزات به روز و برگزاری اردوهای مستمر.  

همچنین کامل شدن کادر فنی نیز از دیگر موارد درخواستی بود.

سرمربی سپاهان در مورد تقابل با مس رفسنجان 
در لیگ برتر صحبت کرد.

به گزارش ایلنا، محرم نویدکیا دوش��نبه شب در نشست 
خبری پیش از دیدار فردای تیمش برابر مس رفس��نجان 
در هفته نخس��ت لیگ برتر فوتبال اظهار داشت: فردا تازه 
شروع لیگ است و اطلاعات زیادی از رقبای خود نداریم. 
ت��لاش کردیم بازیکنان را از نظر بدن��ی و تاکتیکی آماده 
کنیم. بازیکنان جدیدی به تیم اضافه ش��ده اند که تلاش 

کردیم آنها را از نظر تاکتیکی به سایرین نزدیک کنیم.
وی افزود: باید تلاش کنیم تا جایی که می ش��ود هماهنگ تر شویم و بازی ها را خوب آغاز کنیم. 
فردا رقیب سرسختی داریم که در فصل گذشته خیلی ما را اذیت کرد مخصوصاً در جام حذفی که 
بازی در اصفهان ۱۲۰ دقیقه طول کش��ید. باید خیلی مراقب مس باش��یم چون می دانیم بازیکنان 
خوبی به این تیم اضافه شده اند و تیم بهتری نسبت به فصل گذشته هستند که این موضوع کار ما 

را سخت می کند. امیدوارم دیدار فردا بازی خوبی شود و هواداران از تماشای آن لذت ببرند.
س��رمربی تیم فوتبال س��پاهان درباره از دست دادن تک امتیازهای حساس در فصل گذشته که 
در نهایت قهرمانی را از سپاهان گرفت، گفت: این یک واقعیت است و نمی توان از آن فرار کرد. در 
فصل گذش��ته به هر ۲ تیمی که به لیگ دسته اول سقوط کردند ۲ امتیاز حساس دادیم و همین 
۴ امتیازی که به ماشین سازی و سایپا دادیم می توانست ما را قهرمان کند. البته طبق واقعیت های 
فوتبال ممکن اس��ت یک تیم روز خوبی داش��ته باشد اما نتیجه نگیرد یا روز بدی داشته باشد ولی 
پیروز ش��ود. باید اما و اگرها را از تیم دور کنیم تا بتوانیم با ارائه فوتبال منطقی امتیازهای خوبی 

جمع کنیم.
نویدکیا گفت: تا زمانی که لیگ آغاز نشود و هفته به هفته جلو نرویم نمی توان در این خصوص 
زیاد صحبت کرد. لازم اس��ت تیم ش��اکله خود را پیدا کند. حسن بزرگ تیم ما این بود که به جز 
لژیونرهایی که به اروپا رفتند سایر بازیکنان اصلی در تیم ماندند. امیدوارم نتایج خوبی کسب کرده 
و هواداران را خوش��حال کنیم اما تا زمانی که چند هفته از لیگ نگذرد و ش��رایط تیم را نسنجیم 

نمی توانیم زیاد در این خصوص صحبت کنیم.
وی بیان کرد: از هواداران س��پاهان درخواس��ت می کنم در این شرایط شیوع کرونا مراقب خود 
باشند و تا جایی که می شود محبت های خود را به تیم طوری ابراز کنند که تیم در مسیر هتل تا 

استادیوم دچار مشکل نشود و به موقع به ورزشگاه برسد.


